
Z Á P I S    č. 9
ze zasedání OZ, které se konalo 16. 5. 2011 od 18 hod. v kanceláři OÚ Boršov nad Vltavou.

Přítomni: p. Kamlach, Ing. Frolíková, p. Filišteinová, Ing. Němeček, MUDr. Klimeš, Mgr. Zeman,
                 Ing. Nejedlý, Ing. Němeček, MUDr. Nevšímal – dostavil se v 18.30 hod.
                 Ing. Homolka – omluven.
Ověřovatelé: MUDr. Klimeš, Ing. Němeček
Program: 
starosta obce, Mgr. Jan Zeman, přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání obecního 
zastupitelstva.

1. Starosta obce seznámil přítomné s programem jednání OZ.
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0.

2. Byli zvoleni ověřovatelé zápisu – MUDr. Klimeš, Ing. Němeček.
Výsledek hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 2.

3. Kontrola usnesení z minulého jednání OZ – 2. 5. 2011:
Bod č. 4 ze zápisu č. 8 – drobné akce zlepšující stav obce.
“Případ Muchka”  – ukončení hydrantu v ulici Na Planýrce bylo vyřešeno.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí.
“Případ Hobza” – komunikace v Zahorčicích bude opravena. Opravu provede firma SWIETELSKY 
stavební s.r.o.. Finančně se na opravě komunikace budou podílet také občané Zahorčic.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
“Případ U Severů” – proběhlo jednání o umístění 2 lamp veřejného osvětlení v ulici Severní s 
firmou ELSA CB s.r.o..
Usnesení: bod trvá.
“Parkoviště u Sokolovny” –  proběhlo jednání s firmou Dopravní stavby HP Bohemia s.r.o., která 
zpracuje nabídku na úpravu plochy určené k parkování.
Usnesení: bod trvá.
Bod č. 5 ze zápisu č. 8 – neoprávněné likvidování dešťových vod paletárny na pozemku p. Vondry. 
Proběhne jednání s firmou SIBOX s.r.o.
Usnesení: bod trvá.
Bod č. 9 ze zápisu č. 71 – odstranění stavebních buněk a náletů bránících výhledu do křižovatky 
ulic Severní a Včelenská mělo být odstraněno do 15. 5. 2011. Starosta obce členy OZ informoval, 
že pan Krejčí buňky odstraní 19. 5. 2011.
Usnesení: bod trvá.
Bod č. 4 ze zápisu č. 73 – návrh závazné vyhlášky „o čistotě, údržbě a vzhledu obce“. Ing. Nejedlý 
navrhl ještě jedno upřesnění ve vyhlášce. Vyhláška v konečném znění bude zaslána členům OZ.
Usnesení: vyhláška se bude schvalovat na zasedání OZ dne 6. 6. 2011.
Bod č. 5 ze zápisu č. 73 – opravy dopadových ploch u herních prvků na zahradě MŠ. Starosta obce 
informoval, že probíhají jednání s firmou SEXTA spol. s r.o. ohledně reklamace herních prvků. 
Čeká se na vyjádření zástupců firmy SEXTA spol. s r.o..
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 9 ze zápisu č. 73 – pronájem pozemku v majetku obce p. č. 494/2 o výměře 299 m2 v k. ú. 
Boršov nad Vltavou firmě Europasta SE.
Usnesení: smlouva o pronájmu bude podepsána, bod trvá.
Bod č. 14 ze zápisu č. 1 – aktualizace jednacího řádu zastupitelstva obce pro rok 2011. Zastupitelé 
obce neměli k zaslanému jednacímu řádu zastupitelstva připomínky. 
Usnesení: jednací řád se bude schvalovat za zasedání OZ 6. 6. 2011.
Bod č. 14 ze zápisu č. 4 – pronájem obecních pozemků v blízkosti bytového domu Poříčská 193, 
194. Starosta obce členy OZ informoval, že smlouvy byly podepsané a zaplacené. 
Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 



Bod č. 9 ze zápisu č. 5  –  „Petice občanů Boršov nad Vltavou – Poříčí pro obnovu této lokality“. 
Starosta obce informoval o jednání s ČEVAKem ohledně kanalizace v Poříčské ulici. Firma Ekoeko 
s.r.o. provede přeprojektování původního projektu. Kanalizace povede mimo komunikaci, bude 
použito odpadní potrubí s větším průměrem, tím se vyřeší také kanalizace v ulici Včelenská a v 
Poříčské ulici bude vyprojektován chodník. Přeprojektování provede p. Smažík.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 16 ze zápisu č. 6 – oprava místních komunikací po zimním období. Starosta obce členy OZ 
informoval, že opravy místních komunikací nadále probíhají. Vzhledem ke zničení komunikací ve 
velkém rozsahu nebylo možné opravy dokončit v původním termínu a práce na opravách se 
protáhly.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 7 ze zápisu č. 7 – paní Anna Šafářová a další majitelé pozemků v lokalitě “U Rybů”– 
stanovisko obce ke změně územního plánu č. 4. Ing. Nejedlý sdělil členům OZ, že majitelům 
pozemků byl zaslán informační dopis ohledně změny územního plánu č. 4. Nadále obec vyvolává 
další jednání s Ing. Palušem, který změnu ÚP č. 4 realizuje a trvá na co nejrychlejším dokončení 
této změny.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 9 ze zápisu č. 7 – výběrové řízení na dodavatele stavby “Stavební úpravy MŠ – III. fáze”. 
Starosta obce informoval, že otevření obálek proběhne dne 19. 5. 2011 v 10.00 hod. v prostorách 
Stavební poradny, spol. s r.o.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 14 ze zápisu č. 7 – dopravní řešení situace v Třešňové ulici.
Na Obci Boršov nad Vltavou proběhlo jednání mezi Obcí Boršov n. Vlt., Policií ČR, ODaSH MM 
České Budějovice a Ing. Miroslavem Čtvrtníkem. Byly stanoveny požadavky, bez jejichž splnění 
nebude povolena výstavba v Třešňové ulici.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí, bod trvá.
Bod č. 15 ze zápisu č. 7 – finanční příspěvek firmy Europasta SE k dílčím opravám místních 
komunikací. 
Usnesení: starosta obce bude po dokončení oprav místních komunikací jednat s firmou 
Europasta SE o výši finančního příspěvku na opravy.
Bod č. 9 ze zápisu č. 8 – monitoring ROP projektu “Veřejné prostranství Zahorčice, Jamné”. 
Starosta obce členy OZ informoval, o zpracování monitoringu firmou G-project s.r.o., a jeho 
předání na  ROP.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí.
Bod č. 18 ze zápisu č. 8 – uzavření MŠ v letních měsících – rekonstrukce. Děti, jejichž rodiče 
požádali o náhradní školku, budou v době uzavření MŠ Boršov nad Vltavou navštěvovat MŠ 
Včelná. Starosta informoval členy OZ, že v době uzavření MŠ by bylo vhodné namontovat do 
některých stávajících místností žaluzie.
Usnesení: budou vybrány místnosti do kterých budou namontovány žaluzie a bude vyhlášeno 
výběrové řízení na dodání žaluzií, včetně montáže do MŠ.
Bod č. 19 ze zápisu č. 8 – dopracování dokumentace na chodník Archa – U Špirochů.
Usnesení: kdo je pro, abychom zadali dopracování dokumentace na chodník Archa – U 
Špirochů p. Lukšovi, za cenu 49.000,- Kč.
Výsledek hlasování: PRO 8, Proti 0, Zdržel se 0.
Bod č. 20 ze zápisu č. 8 – žádost o dotaci Farská zahrada. Starosta informoval členy OZ o podání 
žádosti o dotaci u Státního zemědělského intervenčního fondu z Programu rozvoje venkova. 
Vyjádření k žádosti o dotaci bude doručeno do konce června.
Usnesení: OZ vzalo na vědomí.

4. Schválení přefinancování úvěru z ČSOB na KB – akce Obecní ulice. Starosta obce 
informoval členy OZ o nutnosti přefinancování úvěru u ČSOB na KB, tato operace vyplývá 
z dříve uzavřené úvěrové smlouvy vztahující se k projektu “Veřejné prostranství Zahorčice, 
Jamné”.



Usnesení: zastupitelstvo obce schvaluje přefinancování úvěru č. 0096/06/5044, poskytnutého 
ČSOB. Aktuální zůstatek úvěru činí 572.558,-- Kč. Úvěr bude přefinancován úvěrem 
poskytnutým Komerční bankou, a.s., poskytnutým ve výši aktuálního zůstatku úvěru. 
Zastupitelstvo schvaluje i zajištění úvěru Komerční banky, a.s. formou 1 ks krycí 
blankosměnky.
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 1.

5. Krytí úvěru na akci MŠ – III. fáze blankosměnkou – pro získání úvěru na “Stavební úpravy 
MŠ Boršov nad Vltavou – III. fáze” je nutné krýt tento úvěr blankosměnkou.

Usnesení: zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí zajištění úvěru ve výši 18.032.000,-- Kč a 
1.565.000,-- Kč formou 1 ks krycí blankosměnky u každého úvěru.
Výsledek hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 2.

6. Rozpočtové opatření č. 3 pro rok 2011 – OZ projednalo rozpočtové opatření.
Usnesení: OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 3, které je přílohou tohoto zápisu.
Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0.

7. Žádost o odkoupení pozemku p. č. 771/1 v k. ú. Boršov nad Vltavou – pan Vopalecký 
zažádal o odkoupení obecního pozemku sousedícího s jeho pozemkem.

Usnesení: kdo je pro, aby se prodal obecní pozemek p. č. 771/1 v k. ú Boršov nad Vltavou?
Výsledek hlasování: Pro 2, Proti 6, Zdržel se 0.

8. Investiční akce VO – ul. Severní, ul. Sportovní, ul. Vltavská, Jamné. Ing. Nejedlý 
informoval o jednání s firmou ELSA CB s.r.o. o umístění 2 ks lamp VO v Severní ulici. V 
ulici Vltavská byla umístěna 1 lampa VO, u vjezdu do Jamného byly umístěny 2 lampy VO. 
Na žádost občanů z ul. Sportovní bylo navrženo umístění 1 ks lampy VO v této ulici.

Usnesení: kdo je pro, aby do Sportovní ulice byla zavedena 1 lampa VO za 38.000,-- Kč?
Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 1.

9. Žádost o změnu ÚP – paní Stropková
Usnesení: kdo je pro, abychom povolili navrženou změnu?
Výsledek hlasování: Pro 0, Proti 7, Zdržel se 1.

10. Žádost o povolení výstavby rodinného domu s plochou střechou v ul. Vltavská – paní 
Jírovcová zažádala o povolení výstavby rodinného domu s plochou střechou na pozemku p. 
č. 229/6  v k. ú. Boršov nad Vltavou.

Usnesení: kdo je pro, abychom na pozemku p. č. 229/6 v k. ú. Boršov nad Vltavou povolili 
stavbu rodinného domu s plochou střechou?
Výsledek hlasování. Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0.

11. Kontrola hospodaření v ZŠ – Ing. Němeček informoval členy OZ o provedené kontrole 
hospodření v ZŠ Boršov nad Vltavou. Kontrolu provedl finanční výbor obce. Kontrola byla 
zaměřena na vyúčtování materiálových nákladů ZŠ čerpaných z prostředků obce. Dotazy 
členů finančního výboru byly zodpovězeny v průběhu kontroly. Zaúčtované náklady jsou 
podloženy účetními doklady. U pojistných smluv bude provedena kontrola, zda nedochází k 
duplicitě pojištění. Paní ředitelka ZŠ požádala prostřednictvím Ing. Němečka Obec Boršov 
nad Vltavou o zapůjčení lešení a na školu umístit výrazný nápis “Základní škola”. Paní 
ředitelka také nabídla možnost využití školní družiny pro setkání zájmových skupin z obce.

Usnesení: OZ vzalo na vědomí.

Skončeno: 20.45 hod. Ověřovatelé:
Zapsala: Lejčarová MUDr. Klimeš

Ing. Němeček

Mgr. Jan Zeman
starosta obce


